
Kære Børne- og Ungdomsudvalg  

 

På Børne- og Ungdomsudvalgsmødet i begyndelsen af januar havde I følgende sag på dagsordenen i BUU. En 

sag I besluttede at rykke til efter sommerferien:  

https://www.kk.dk/indhold/borne-og-ungdomsudvalgets-modemateriale/15012020/edoc-

agenda/e12c6155-fa4f-48d6-a9d0-80a160db8a55/ea9138da-66c8-4e25-b7cc-b024c7551f85   

Som forældre i en af de pågældende institutioner sagen vedkommer, vil vi i dette brev meget gerne dele 

vores tanker og argumenter for, hvorfor denne omorganisering giver værdi, set fra vores side.  

Cappella Klub har i mange år været under fælles organisering først med den del af vores institution der 

tidligere alene var udflytterbørnehaven Troldehøj, senere med både udflytterbørnehaven Troldehøj og den 

integrerede institution Hønsegården og senest med de to institutioner sammenlagt i den nye fælles 

institution Børnehuset Joanna.  

Hønsegården, nedbrændte tilbage i 2017. Det betyder, at den daglige leder siden 2017 har været på 

overarbejde med sammenlægning, genhusning, forsikringssager, kamp om nye lokaler og endeligt 

renovering og helt ny indretning af disse, samt herunder dårlige tilsynsrapporter. Dette samtidig med, at hun 

har ledet Capella Klub og udflytterbørnehaven Troldehøj.  

Den pædagogiske leder har dermed skulle dele sin tid og arbejde mellem to helt forskellige børnetilbud, der 

ikke har direkte forbindelse til hinanden, hvoraf Børnehuset Joanna og senere Troldehøj har været igennem 

en længere periode med stort behov for ledelse og pædagogisk retning.  

Vi håbede at denne nye organisering, ville give hende lidt ro til at kunne være daglig leder i Børnehuset 

Joanna, uden konstant dårlig samvittighed over de arbejdsopgaver hun ikke nåede, samt en konstant 

prioritering af hvilke opgaver hun kan nå og dermed nedprioritering af andre opgaver.  

Ligeledes har vi som forældregruppe skulle siddet til forældrerådsmøder og inddrages i forældrearbejdet i et 

klubtilbud, imens vores børn er i vuggestue- og børnehavealderen.   

Det er et enigt forældreråd, samt en langt række forældre til børn i Børnehuset Joanna, der indstiller, at 

Capella og Børnehuset Joanna bør deles, da vi mener, at ledelsen af Capella ligger bedre andetsteds end ved 

den daglige leder af Joanna.  

Vi anmoder om at Børne- og Ungdomsudvalget vil følge vores ønske om at fortsætte den foreslåede nye 

organisering.  

 

Med venlig hilsen 
 

På vegne af forældrene i Børnehuset Joanna:  

Marte Halvorsen, Lars Halvorsen, Rosa Fantoma, Charlotta Stig-Jacobsson, Christine Hardinger, Emilie 

Børglum, Troels Keun, Marie Lyndgaard Hansen, Thea Rossen, Jonas Rahmanzadeh, Katrine Scharff, Sara 

Ezban, Laura Ingelsson, Mona Betak, Morten Hjort Fæster, Kine Bjaaland Dahl, Janus Bjaaland Dahl, Caroline 

Herheim, Jannie Bjerregård, Sofie Emilie Abrahamsen Søndergaard, Peter Maag, Mia Lund Sørensen, Lisa 

Friis Nielsen, Mille Bonde-Jensen, Lasse Bonde-Jensen, Kulie Margrethe Høy-Carrasco, Peder Østergaard 

Pedersen, Sanne Joy Foss Jacobsen, Zenia Inselmann, Morten Lofthus Hast, Rikke Hadrup, Peter Kappel & 

Mette Nord 
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